
Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Rozwoju w dniu 28 września 2021 roku 
(posiedzenie przeprowadzone w trybie zdalnym) 

 
 
Obecni: 
- Bożena Majewska – Przewodnicząca Komisji 
- Alicja Rotfeld-Paczkowska 
- Sławomir Lasota 
- Dąbrówka Smolny 
- Jacek Matłacz 

oraz 
- Michał Gołąb – Przewodniczący Rady Miasta 
 
PRZYJĘTY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
3. Rozpatrzenie wniosków Komisji do budżetu miasta na 2022 rok. 
4. Sprawy różne. 
5. Wolne wnioski. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 1) 

Przewodnicząca Komisji Bożena Majewska rozpoczęła posiedzenie o godzinie 18.35,  
przywitała obecnych na posiedzeniu członków Komisji (obecnych  5 członków Komisji: Bożena 
Majewska, Alicja Rotfeld-Paczkowska, Sławomir Lasota, Dąbrówka Smolny, Jacek Matłacz) 
oraz stwierdziła kworum.  

Ad. 2) 

Przewodnicząca zarządziła przegłosowanie projektu protokołu z posiedzenia Komisji 
Gospodarki i Rozwoju z dnia 14 września 2021 roku. 
W wyniku głosowania: 3 za, 0 przeciw, 2 radnych wstrzymało się od głosu, protokół został 
przyjęty. 
 

Ad. 3) 

Radny Sławomir Lasota powiedział, że niewiele wniosków do budżetu z 2021 roku 
zgłoszonych przez Komisję Gospodarki i Rozwoju zostało wykonanych. Złożył wniosek 
formalny o przegłosowanie zeszłorocznych niezrealizowanych propozycji w celu ujęcia ich we 
wnioskach do budżetu na 2022 rok. 

W wyniku głosowania: 5 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu, wnioski do 
budżetu zostały poparte.  

Radni wspólnie porównali wnioski do budżetu na 2021 rok z nowymi propozycjami członków 
Komisji i Przewodniczącego Rady Miasta.  



Michał Gołąb powiedział, że projekt sieci ławek miejskich został już wykonany i obecnie 
potrzebna jest jego realizacja. Przedstawił wniosek o rozbudowę sieci monitoringu na teren 
całego Miasta Podkowa Leśna.   

Przewodnicząca powiedziała, że wniosek Radnej Alicji Rotfeld-Paczkowskiej dot. przebudowy 
ul. Gołębiej i ul. Zachodniej w celu poprawy bezpieczeństwa pieszych na tych ulicach, zawiera 
się we wnioskach na 2021 rok. Jeśli ulica ma już wykonany projekt przebudowy to zostanie on 
wykonany. Zaproponowała przekazanie wniosków Radnej Alicji Rotfeld-Paczkowskiej dot. 
zapewnienia lepszego dostępu do opieki psychologicznej dla młodzieży i zabezpieczenia 
środków finansowych na pomoc w realizacji procedury in-vitro dla rodzin dotkniętych 
niepłodnością do Komisji Spraw Społecznych.  

O godzinie 18.46 obrady opuścił Radny Sławomir Lasota. Obecnych 4 członków Komisji.  

Przewodnicząca powiedziała, że wnioski Radnego Sławomira Lasoty dot. strefy 30km/h oraz 
wykonania kontrapasów dla rowerów są zawarte w zeszłorocznych wnioskach do budżetu. 

Przewodnicząca powiedziała, że wniosek Radnej Edyty Baruckiej dot. poprawy nawierzchni 
ul. Jaworowej i ul. Miejskiej zawiera się we wnioskach na 2021 rok.  

Przewodnicząca powiedziała, że Radny Wojciech Żółtowski przedstawił wniosek o wykonanie 
dokumentacji projektowej spinki wodociągowej na terenie Miasta Podkowa Leśna. 

Przewodnicząca powiedziała, że otrzymała wniosek od Towarzystwa Edukacji 
Antydyskryminacyjnej dot. kompleksowej oferty współpracy w zakresie działań 
równościowych. Wniosek ten zostanie przekazany do Komisji Spraw Społecznych. 

Radny Jacek Matłacz powiedział, że we wnioskach do budżetu miasta na 2021 rok zgłosił 
konieczność wykonania dodatkowych elementów rekreacyjnych w Parku Przyjaźni Polsko-
Węgierskiej co zostało w tym roku zrealizowane.  

Przewodnicząca zarządziła przegłosowanie wniosków do budżetu na 2022 rok Komisji 
Gospodarki i Rozwoju:  

1. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na kontynuację inwestycji 
drogowych wg posiadanych zatwierdzonych dokumentacji projektowych. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu  
 

2. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na poszerzenie Systemu Informacji 
Miejskiej o „wskaźniki ulic” w miejscach, w których ich brakuje oraz przegląd 
słupów ogłoszeniowych. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu  
 

3. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na remonty ulic pylących mających 
właściwą konstrukcję podbudowy (ulice z lat 2011-2014). 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu  
 

4. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na uregulowanie stanu prawnego 
działek o nieokreślonej formie własności. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu  
 



5. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na promowanie uprawy roślin 
miododajnych i łąkowych wśród mieszkańców. 
Wyniki głosowania: 1 za, 3 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu 
 

6. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na opracowanie studium 
wykonalności ciągu pieszo-rowerowego pod torami WKD – odcinek łączący ul. 
Topolową z Helenowską. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu  
 

7. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na poprawę bezpieczeństwa na 
drogach poprzez stworzenie obszarowej strefy 30 km/h – projekt organizacji ruchu i 
jego realizacja na terenie całego miasta. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu  
 

8. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na poprawę bezpieczeństwa na 
drogach poprzez wykonanie urządzeń spowalniających ruch (progi lub inne) na 
niebezpiecznych ulicach wskazanych przez mieszkańców. 
Wyniki głosowania: 3 za, 0 przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosu  
 

9. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na realizację Strefy Płatnego 
Parkowania.  
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu  
 

10. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie kontra pasów dla 
rowerów na ulicach jednokierunkowych.  
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu  
 

11. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na kontynuację programu 
„Podkowa zwalcza smog”  
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu 
 

12. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na zaprojektowania i zrealizowania 
sieci ławek miejskich. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu  
 

13. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na rozbudowę systemu 
monitoringu obejmującego Miasto Podkowa Leśna. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu 
 

14. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie boiska typu „Orlik”.  
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu 
 

15. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie dodatkowych ramp 
w skateparku. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu 
 
 



16. Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na wykonanie dokumentacji 
projektowej spinki wodociągowej na terenie Miasta Podkowa Leśna. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu 
 

17. Wniosek o zabezpieczenie środków na wykonanie projektu i realizację ciągu pieszo-
rowerowego przedłużającego ul. Dębową do lasu. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu 
 

18. Wniosek o zabezpieczenie środków na wykonanie projektu i realizację ciągu pieszo-
rowerowego łączącego ul. Sosnową z ul. 11 Listopada. 
Wyniki głosowania: 4 za, 0 przeciw, 0 radnych wstrzymało się od głosu 
 

Członkowie Komisji postanowili przekazać do rozważań Komisji Spraw Społecznych poniższe 
wnioski do budżetu: 

- Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na stworzenie pakietu dodatkowych godzin 
lekcyjnych przygotowujących uczniów do egzaminu ósmoklasisty w szkole samorządowej. 

- Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na przywrócenie dofinansowania szczepień 
przeciwko HPV dla dziewcząt. 

- Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na sfinansowanie szczepień na grypę dla 
chętnych nauczycieli ze Szkoły Podstawowej im. Bohaterów Warszawy. 

- Wniosek o zabezpieczenie środków finansowych na sfinansowanie szczepień na grypę 
mieszkańców na dotychczasowych zasadach.  

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że wnioski radnego, który jest nieobecny na Komisji 
nie powinny być rozpatrywane przez członków Komisji.  

Ad. 4) 

Nie zgłoszono spraw różnych.  
 
Ad. 5) 

Michał Gołąb powiedział, że zamiast progów zwalniających, można wykorzystać aplikację, 
poprzez którą mieszkańcy będą mogli powiadomić policję przy zauważeniu zbyt wysokiej 
prędkości kierujących.  

Radny Jacek Matłacz powiedział, że nagranie takiego incydentu nie jest dowodem dla policji, 
ponieważ do ukarania mandatem konieczny jest pomiar prędkości. Jest aplikacja policyjna, w 
której można zgłosić zbyt wysoką prędkość kierującego, lecz nie działa w sposób prawidłowy. 
W warunkach Podkowy Leśnej, wykonanie progów zwalniających jest jedyną możliwą opcją 
spowolnienia ruchu.  

Ad. 6) 

O godzinie 19.24 do obrad dołączył Radny Sławomir Lasota. Obecnych 5 członków Komisji.  



Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji o godzinie 19.25. 

 

Protokół sporządziła Marta Niedzieska 

 

                                                                                                      
Przewodnicząca Komisji  

     Gospodarki i Rozwoju  
/-/ 

Bożena Majewska 

 


